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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Fontos a kormánynak a pécsi Karolina külfejtés 
rekultivációja, vagy egyetértenek a pécsi Fidesszel, és nem akarják megoldani ezt a város 
számára fontos feladatot?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
2019. 12. 30-án Palkovics László miniszter úrhoz benyújtott  K/8647 számú írásbeli  kérdésemre
Schanda  Tamás,  akkori  államtitkár  arról  tájékoztatott  válaszában  (amit  később  többször  is
megerősített), hogy Pécs területén található Karolina-külfejtés rekultivációja során a tájrendezés II.
ütemét  2023-tól  2026-ig  a  Bányavagyon-hasznosító  Nonprofit  Közhasznú  Kft.  (továbbiakban:
BVH) önállóan, a központi költségvetés által biztosított forrásokból fogja megvalósítani, a ráeső
keret erejéig, közbeszerzési eljárás lefolytatásával.
 
Az idei,  illetve  a  jövő évi  központi  költségvetéshez is  benyújtottam olyan módosító  javaslatot,
amely a Karolina-külfejtés rekultivációs munkálataihoz forrásokat biztosított volna. Azonban ezeket
a módosító javaslataimat a kormánypárti többség rendre leszavazta.
 
Korábbi  években  szerepelt  2  milliárd  forint  a  Karolina-külfejtés  tájrendezési  munkálataira
elkülönítve a központi költségvetésben, de a pénzt nem használták fel, az utóbbi években pedig nem
is szerepel a költségvetésben már.
 
Pécs város egyik fideszes önkormányzati képviselője arról írt, hogy a magyar államnak nem kell
szerepet  vállalnia  a  tájseb  rekultivációjában,  annak  ellenére  sem,  hogy  Schanda  Tamás  és  a
kormány ígéretet tett erre korábban.
 
Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• 2010 után miért adtak két alkalommal is lehetőséget a rekultivációs határidő kitolására, 



miközben elismerik, hogy a tájseb Pécs számára kockázatot jelent?
• Felelős, az állam számára kedvező megállapodást között a kormány a Pécsi Hőerőművel a 

feladatok megosztásáról?
• Az idei, illetve a jövő évi költségvetésben miért nem szerepelnek a Karolinakülfejtés 

rekultivációs munkálataira szánt források, annak ellenére, hogy a kormány korábbi ígérete 
szerint az állam 2023-tól szerepet vállal ebben a feladatban?

• Egyetért a kormány a Fidesz pécsi képviselőjével, hogy az államnak nem kell szerepet 
vállalnia a tájseb rekultivációs munkálataiban?

• A kormánypártok miért szavazták le azon költségvetési módosítóimat, amelyek forrásokat 
biztosítottak volna a rekultivációs munkálatokhoz?

 
Válaszát előre is köszönöm!
üdvözlettel,
Keresztes László Lóránt
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